## 高考续写背诵语料库

# 08 善举让世界美好

# 【词句学习】

## 形容人聪明与善良的英语单词

#### 聪明:

- 1. smart 聪明的,
- 2. intelligent 聪明的、理解力强的,
- 3. shrewd 精明的,
- 4. tack 老练、机智,
- 5. acute 敏锐的,
- 6. exquisite 灵敏的,
- 7. knowledgeable 有见识的;

#### 愚蠢:

- 1. silly 傻的,
- 2. stupid 愚蠢的,
- 3. clumsy 笨拙的,
- 4. awkward 笨拙的、尴尬的,
- 5. fatuous 愚昧的,
- 6. idiotic 愚蠢的,
- 7. blunt 迟钝的;

#### 卑鄙:

- 1. mean 卑鄙的、刻薄的,
- 2. shameless 无耻的、不要脸的,
- 3. ignominious 可耻的、不光彩的,
- 4. filthy 污秽的;

### 善良:

- 1. kind-hearted 好心肠的、善良的,
- 2. humane 仁慈的、高尚的,
- 3. merciful 仁慈的,
- 4. pitiful 慈悲的,
- 5. facile 随和的,
- 6. affable 和蔼可亲的

### 表达"善良"的常用英语

1、本是善良人, 当做善良事; 宁伤己千分, 不碰彼一毫。

It is a kind person, as a kind thing; rather hurt oneself a thousand points, do not touch the other one.

2、善良既是历史中稀有的珍珠,善良的人便购几棵优于伟大的人。

Kindness is a rare pearl in history. Kind people buy some better than great people.

3、别太善良了,总有一些人会把你的善良当做你好欺负。

Don't be too kind, there will always be some people who will treat your kindness as your good bully.

4、我喜欢寂寞的人,因为他们善良。

I like lonely people because they are kind.

5、我的善良到底是真正的善良,还是只是把善良当成一种手段。

Is my kindness really kindness, or is it just a means of kindness?

6、当善良的人撕下面具的时候,你连跪下的机会都没有。

When good people tear off their masks, you don't even have a chance to kneel.

7、有些事情我不看透,不是我太笨,只是我太善良。

There are some things I can't see through, not that I'm too stupid, but that I'm too kind.

8、有些人终是会改变的,不是善良或不善良,而是现实过于残酷。

Some people will change, not good or bad, but the reality is too cruel.

9、没有善良的聪明只是狡诈,失去聪明的善良则是愚蠢。

Wisdom without goodness is only cunning, and goodness without wisdom is foolish.

10、这个世界不缺善良的人,缺的是经历挫折打击背叛之后仍然善良的人。

There is no shortage of good people in the world. What is missing is those who are still good after setbacks and betrayals.

11、你太善良了,这个世界会把你啃得尸骨无存。

You are so kind that the world will gnaw you to the bone.

12、你无需善良;因为这个世界不需要善良,待你明白;只会伤痕累累。

You don't need kindness; because the world does not need kindness, to be understood; only scarred.

13、懦弱是没能力去伤害,善良是有能力但选择不伤害。善良很高级的。

Weakness is incapable of hurting, kindness is capable but chooses not to hurt. Kindness is very advanced.

14、善良需要力量,我一点也不厉害,所以,无法像你那么善良。

Kindness needs strength. I'm not strong at all, so I can't be as kind as you are.

15、这个世界对她做了什么,竟然让曾经如此善良的人有了害人的念头。

What the world has done to her has given such kind people the idea of harming them.

16、你的善良,可以演绎一段经典的永恒,更何况这种善良是分手。

Your kindness can deduce a classic eternity, not to mention that kindness is a separation.

17、有一天你会明白,善良比聪明更难。聪明是一种天赋,而善良是一种选择。

One day you will understand that kindness is harder than intelligence. Intelligence is a gift, while kindness is a choice.

18、要善良,宁愿吃亏,我也要保持善良。

To be kind, I'd rather suffer, and I'd like to be kind.

19、善良要建立在真实的基础上,所以让我去选择道德根基,我愿选实事求是。

Kindness should be based on reality, so let me choose the moral foundation. I would like to seek truth from facts.

20、真有才能的人总是善良的,坦白的,爽直的,决不矜持。

Talented people are always kind, frank, straightforward and never reserved.

21、纯洁是善良的花蕊,处处散发着善良的清香。它是柔和的,平静的。

Purity is a kind stamen, which emits a kind fragrance everywhere. It is gentle and calm.

22、一切苦厄马上就会过去,因为我们不能离开单纯善良的人。

All misery will soon pass, because we can not leave the simple good people.

23、如果那你善良,不一定是好人;但是你不善良肯定是坏人。

If you are kind, you are not necessarily a good person; but if you are not kind, you must be a bad person.

24、用善良的心对待恶人, 隻是想告诉恶人什么叫善良。

Treat the wicked with a kind heart, just want to tell the wicked what is good.

25、大自然是善良的母亲,也是冷酷的屠夫。

Nature is a kind mother and a cold butcher.

26、如果说美貌是推荐信,那么善良就是信用卡。

If beauty is a letter of recommendation, then goodness is a credit card.

27、大家全都问他是否富有,可却无人打听他是否善良。

Everyone asked him if he was rich, but nobody asked him if he was kind.

28、行动并不一定能够体现一个人的本质;我们发现,做一件好未必就心地善良。

Actions do not necessarily embody the essence of a person; we find that doing well does not necessarily mean being kind-hearted.

29、美丽要比善良好,善良要比难看强。

Beauty is better than kindness, kindness is better than ugliness.

30、越是善良的人,越察觉不出别人的居心不良。

The more kind people are, the less aware they are of other people's bad intentions.

31、希望见诸行动是博爱,美好见诸行动是善良。

Hope to see action is fraternity, and beauty to see action is kindness.

32、所谓了解,就是知道对方的痛点在哪里,而善良的不去触碰。

The so-called understanding is to know where the other side's pain is, and good do not touch. 33、在一切道德品质中,善良的本性是世界上最需要的。

Of all moral qualities, the nature of goodness is the most necessary in the world.

34、你要记住,不管世界变成什么样,你都要善良。

You have to remember that no matter what the world turns out to be, you have to be kind.

35、原来这些整天把善良挂在嘴边的人,和善良两个字实在没什么关系。

Originally, these people who talk about kindness all day have nothing to do with the word "kindness".

36、权力会使人渐渐失去温厚善良的美德。

Power can make people gradually lose the virtue of kindness and kindness.

37、哪里没有朴素、善良和真理,哪里也就谈不上有伟大。

Where there is no simplicity, kindness and truth, there is no greatness.

38、儿童第一步走向邪恶,大抵是由于他那善良的本性被人引入歧途的缘故。

Children's first step towards evil is largely due to the misguided nature of his kindness.

39、你试图用善良去感化别人,但世界未必会用善良回报你。

You try to influence others with kindness, but the world may not reward you with kindness.

40、你说人要善良,我说可以,但是是人不能太善良。我又不是圣母。

You said people should be kind, I said yes, but people can not be too kind. I am not the Virgin Mother.

41、我做了心怀善良,却做不到感恩"善良"。

I have been kind-hearted, but I can not be grateful for "kindness".

42、如果我善良了一次,他们就会希望我一直是善良的。

If I had been kind once, they would have wished that I had been kind all the time.

### 关于志愿服务的英语名言

1、付出耐心,爱心,细心才是最高的学历和才华。

Patience, love and carefulness are the highest qualifications and talents.

2、如果我们心中充满爱,那么,我们的心里就开满鲜花。

If our hearts are full of love, then our hearts are full of flowers.

3、我们常常无法做伟大的事,但我们可以用伟大的爱去做些小事。

Often we can't do great things, but we can do little things with great love.

4、把自己的爱心用最简单的方式传播。

Spread your love in the simplest way.

5、人生最美的是爱心。

The most beautiful thing in life is love.

6、为他人送上一份温暖,给自己留下一份快乐。

Send warmth to others and leave happiness to yourself.

7、给人以关爱、给人以方便、给人以欢乐、给人以希望。

Give people care, give people convenience, give people joy, give people hope.

8、善念和爱心才是真正能化解一切痛苦的解药和方式。

Kindness and love are the real antidotes and ways to alleviate all pain.

9、爱心是志愿者最好的舞台,奉献是志愿者最美的语言。

Love is the best stage for volunteers, and dedication is the most beautiful language for volunteers.

10、奉献与快乐同在,你我与文明同行。

Dedication and happiness are in the same place. You and I go with civilization.

11、人生没有独挡的繁华。有爱心就暖,有诚路就畅!

There is no unique prosperity in life. Warm with love, smooth with sincerity!

12、我们付出爱心,就会感到满足,而不是等待别人的爱。

When we give love, we feel satisfied, not waiting for someone else's love.

13、热爱公益事业,践行志愿者精神,让志愿者精神永放光芒!

Love public welfare, practice volunteer spirit, let volunteer spirit shine forever!

14、因为我坚强到利用自己的痛心,转换成爱心。

Because I am strong enough to take advantage of my pain and turn it into love.

15、做个人格高尚充满爱心的人。

Be a lofty and loving person.

16、被人信赖是一笔用金钱买不到的财富。

Being trusted is a wealth that money cannot buy.

17、服务, 志愿者, 在我的人生中有这样一段经历就足够了。

Service, volunteer, it's enough to have such an experience in my life.

18、我们都是单翼的天使,只有相互拥抱时才能飞翔。

We are all angels with one wing. We can only fly when we embrace each other.

19、别人快乐,就是我的快乐,帮助别人,快乐你我。

Others are happy, that is my happiness, help others, happy you and me.

20、微笑是我的名片,受助者是我的亲人。

Smile is my business card and the recipient is my family.

21、从天空划过的流星化作了爱心,它将实现你所有美好的愿望。

The meteors from the sky turn into love, and it will fulfill all your good wishes.

22、用生命去影响生命,向志愿者学习,致敬!

Use life to influence life, learn from volunteers, salute!

23、人生只有一次,将如飞而逝,唯有爱心的成就,永久长存。

There is only one time in life. It will fly away. Only the achievement of love will last forever.

24、同样的爱心送给你,传递下去。一路别停!

The same love to you, pass on. Don't stop all the way!

25、传递每份爱,点燃颗颗心,为他人带来快乐。

Pass on every love, light a heart, bring happiness to others.

26、人心都有敏感脆弱的一面,我们要学着有爱心。

People's hearts are sensitive and fragile. We should learn to be loving.

27、拥有一颗无私的爱心,便拥有一切。

If you have a selfless love, you will have everything.

28、除了微笑什么都不要留下,除了回忆什么都不要带走!

Don't leave anything but a smile, don't take anything away except memories!

29、在爱心稀少的地方所犯的过错就越多。

The more mistakes you make in places where love is scarce.

30、帮助别人解决困难和痛苦是人生最大的幸福和快乐。

Helping others solve difficulties and pains is the greatest happiness and happiness in life.

31、只要人人都献出一点爱,世界将变成美好的人间。

As long as everyone gives a little love, the world will become a beautiful world.

32、你如此任性,没有爱心,就不要怨别人将你抛弃。

If you are so capricious and have no love, don't blame others for abandoning you.

33、你的志愿,我们的心愿!

Your wish, our wish!

34、现代人最大的缺点,是对自己的职业缺乏爱心。

The biggest disadvantage of modern people is the lack of love for their profession.

35、我志愿、你自觉,携手共同创建文明新空间。

I volunteer, you consciously, to work together to create a new space of civilization.

36、关心他人,实际上就是关心你自己。

Caring for others is actually caring for yourself.

37、爱心传递文明,奉献精彩中国。

Love conveys civilization and dedicates splendid China.

38、真正的上帝,是人们的爱心!

The true God is the love of people!

39、付出比收获更快乐,给予比接纳更心安!关心别人,善待自己!

Giving is happier than harvesting, giving is more comfortable than accepting. Take care of others and be kind to yourself!